

Date: 25 April 2024

التاريخ: ٢٥ أبريل ٢٠٢٤م

List of Nominees for the Membership of the Board of Directors

قائمة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة

Further to Oman International Development and Investment Company SAOG ("Ominvest") disclosure dated 15 April 2024 regarding the Notice for the Extra Ordinary General Meeting & Annual General Meeting ("AGM") to be held on 30 April 2024, Ominvest would like to disclose that it has received nine (9) nomination forms for the election of the Board of Directors. The nomination forms have been reviewed by the Legal Advisor and the Nomination, Remuneration and Executive Committee of Ominvest. The election and appointment of the nominees are subject to the shareholders' approval at the AGM. The nominees are included in the following list:

إلحاقاً إلى إفصاح الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع. ("أومينفست") بتاريخ ١٥ أبريل ٢٠٢٤م بخصوص إعلان الدعوة لاجتماع الجمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية السنوية المقرر عقده بتاريخ ٣٠ أبريل ٢٠٢٤م، تود أومينفست الإفصاح بأنها قد تلقت تسعة (٩) نماذج ترشح لانتخابات مجلس الإدارة. وقد تم مراجعة نماذج الترشح من قبل المستشار القانوني، ولجنة الترشيحات والمكافآت والتنفيذية لأومينفست. علماً أن انتخاب وتعيين المرشحين يخضع لموافقة المساهمين في الجمعية العامة العادية السنوية. والمرشحين مدرجون في القائمة الآتية:

<p>1. Mr. Khalid Muhammad AlZubair</p> <p>Mr. Khalid Muhammad AlZubair is the current Chairman of the Board and the Nomination, Remuneration and Executive Committee of Ominvest. Mr. Khalid is also the current Chairman of Liva Group SAOG, INJAZ Oman, a non-profit organisation that promotes entrepreneurship amongst students and Honorary Chairman of the Arab Swimming Federation.</p> <p>Since 1991, Mr. Khalid has held a number of senior executive positions, including Managing Director of the Zubair Corporation LLC, a large diversified multinational conglomerate with operations across the GCC and beyond.</p>	<p>١. الفاضل/ خالد بن محمد الزبير</p> <p>يتولى حالياً الفاضل/ خالد بن محمد الزبير منصب رئيس مجلس الإدارة، ومنصب رئيس لجنة الترشيحات والمكافآت والتنفيذية في أومينفست، كما يتولى منصب رئيس مجلس إدارة مجموعة ليفا ش.م.ع.ع. ومؤسسة إنجاز عمان، وهي منظمة غير ربحية تعمل على تعزيز ريادة الأعمال بين الطلاب والرئيس الفخري للاتحاد العربي للسباحة.</p> <p>شغل الفاضل/ خالد عدداً من المناصب التنفيذية العليا منذ سنة ١٩٩١م، ومنها منصب عضو مجلس الإدارة المنتدب بمؤسسة الزبير ش.م.م، أحد أكبر مجموعات الشركات الرائدة التي تضطلع بالأعمال والأنشطة التجارية المختلفة</p>
---	--

<p>He has spearheaded several CSR initiatives, including the establishment of Zubair Small Enterprises Centre and remains committed to several CSR initiatives at Ominvest.</p> <p>Mr. Khalid has a Bachelor of Science Degree in Business Administration from the University of Arizona. He is also a graduate of the advanced transformative Owner / President Management Program (OPM) at Harvard Business School and has participated in advanced management programs at other elite institutions, including London Business School.</p>	<p>وتمارس أنشطتها على نطاق واسع في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي وخارجها.</p> <p>كما قاد الفاضل/ خالد العديد من مبادرات المسؤولية الاجتماعية للشركات، حيث أسس مركز الزبير للمشاريع الصغيرة. ويعمل خالد الزبير بالتزام بالغ على تفعيل أنشطة المسؤولية الاجتماعية لدى أومينفست.</p> <p>حاصل الفاضل/ خالد على شهادة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة أريزونا وحاصل على شهادة برنامج إدارة المالك/ الرئيس التحولي المتقدم من كلية إدارة الأعمال بجامعة هارفارد، وأيضا شارك في برامج الإدارة المتقدمة لدى مؤسسات إدارية رائدة، منها كلية لندن للأعمال.</p>
<p>2. <u>Sheikh Khalid Abdullah Al Khalili</u></p> <p>Sheikh Khalid Abdullah Al Khalili is the current Deputy Chairman and a member of the Nomination, Remuneration and Executive Committee of Ominvest. Sheikh Khalid is also the Chairman of Bank Nizwa SAOG, Liva Insurance Company SAOC, Jabreen International Investment Company SAOC, and a Director in Oman Telecommunications Company SAOG.</p> <p>Sheikh Khalid has over 26 years' experience in various fields. He is a graduate in Civil Engineering from Florida Institute of Technology. He is the Chairman of "Aflag Group", a diverse group of operating companies. In the past he has held various senior management positions involving varied business disciplines which included finance, project management and real estate developments.</p>	<p>٢. <u>الشيخ خالد بن عبدالله الخليلي</u></p> <p>يتولى الشيخ خالد بن عبدالله الخليلي منصب نائب رئيس مجلس الإدارة، وعضو لجنة الترشيحات والمكافآت والتنفيذية في أومينفست. ويشغل الشيخ خالد منصب رئيس مجلس إدارة بنك نزوى ش.م.ع.ع، وشركة جبرين العالمية للاستثمار ش.م.ع.م، وشركة ليقا للتأمين ش.م.ع.م، وهو عضو بمجلس إدارة الشركة العمانية للاتصالات ش.م.ع.ع.</p> <p>لدى الشيخ خالد خبرة تفوق ٢٦ سنة في عدة مجالات وهو حاصل على شهادة بكالوريوس في الهندسة المدنية من جامعة فلوريدا للتكنولوجيا. كما يشغل حالياً منصب رئيس مجلس إدارة "مجموعة أفلاج" وهي مجموعة متنوعة من الشركات العاملة. وقد شغل عدة مناصب إدارية عليا في مختلف المجالات المهنية والتي تتضمن المجال المالي، وإدارة المشاريع والتطوير العقاري.</p>
<p>3. <u>Mr. Khalid Nasser AlShamsi</u></p> <p>Mr. Khalid Nasser Al Shamsi is the Managing Director and Chief Investment Officer of a multi-billion diversified conglomerate and multi-strategy global investment firm focusing on direct and indirect investments in various sectors. In this capacity, he oversees and manages investments across multiple asset classes from public and private equity to alternative investments. He drives the asset and risk allocation processes on a firm-wide level, as well as engages with stakeholders on strategic directions.</p>	<p>٣. <u>الفاضل/ خالد بن ناصر الشامسي</u></p> <p>الفاضل/ خالد ناصر الشامسي هو العضو المنتدب والرئيس التنفيذي للاستثمار في مؤسسة استثمارية متنوعة ومتعددة الإستراتيجيات تركز على الإستثمارات المباشرة وغير المباشرة في مختلف القطاعات. وبهذه الصفة، يشرف عبر فئات أصول متعددة على الإستثمارات المختلفة من العامة والخاصة إلى الإستثمارات البديلة. كما أنه أيضاً يشرف على عملية توزيع الأصول والمخاطر على مستوى الشركة، ويشارك الأطراف المعنية وأصحاب الشأن في اتخاذ الإتجاهات الإستراتيجية.</p>

<p>Mr. Khalid started his investment professional career with a stint in GIC, the sovereign wealth fund of Singapore, followed by HSBC Asset Management in London. He serves on the boards of several publicly listed and private companies.</p> <p>Mr. Khalid is an executive graduate from Harvard Business School, UC Berkeley Haas School of Business and INSEAD Business School. He holds a bachelor's degree (magna cum laude) in Accounting, Economics, and International Business, and is certified "IDP-C", an internationally renowned directorship program in corporate governance from INSEAD Business School. Mr. Khalid is also certified in corporate and performance leadership, and in board governance by Harvard University, IMD and the Hawkamah Institute.</p> <p>Mr. Khalid is an active member of the UAE association for the blind and visually impaired.</p>	<p>تدرب الفاضل/ خالد في بداية حياته المهنية في مؤسسة الإستثمارات الحكومية في سنغافورة ومن ثم انضم إلى HSBC Asset Management في لندن، وهو عضو في مجالس إدارات عدة شركات عامة وخاصة.</p> <p>الفاضل/ خالد خريج تنفيذي من كلية هارفارد للأعمال، وكلية هاس لإدارة الأعمال في جامعة كاليفورنيا بيركلي، وكلية إنسياد للأعمال. يحمل درجة البكالوريوس (بامتياز مع مرتبة الشرف) في المحاسبة والاقتصاد والأعمال الدولية، وهو معتمد "IDP-C"، وهو برنامج معترف به دولياً في حوكمة الشركات من كلية إنسياد للأعمال. السيد خالد معتمد أيضاً في القيادة التنفيذية والأداء، وفي حوكمة المجالس من جامعة هارفارد، ومعهد IMD ومعهد حوكمة.</p> <p>الفاضل/ خالد عضو نشط في جمعية الإمارات للمكفوفين وضعاف البصر.</p>
<p>4. Brigadier Jamal Said Al Tai</p> <p>Brigadier Jamal Said Al Tai is a current member in the Board and Audit, Compliance and Risk Committee of Ominvest. He is also a Board Member in ROP Pension Fund, The Sultan's School and Oman Automobile Association LLC.</p> <p>Brigadier Jamal is also the Director General of Financial Affairs at Royal Oman Police and has over 25 years of experience. He is responsible for control, management, and allocation of duties of the entire Centralized Financial Management System of the Royal Oman Police.</p> <p>Brigadier Jamal holds a Bachelor of Science in Accounting.</p>	<p>٤. العميد جمال بن سعيد الطائي</p> <p>يشغل حالياً العميد/ جمال بن سعيد الطائي منصب عضو مجلس الإدارة، ولجنة التدقيق والالتزام والمخاطر في أومينفست. وهو عضو بمجلس إدارة صندوق تقاعد شرطة عمان السلطانية، ومدرسة السلطان الخاصة، والجمعية العمانية للسيارات ش.م.م.</p> <p>العميد/ جمال هو أيضاً المدير العام للشؤون المالية بشرطة عمان السلطانية، ولديه خبرة تفوق ٢٥ عاماً. وهو المسؤول عن مراقبة وإدارة وتخصيص واجبات نظام الإدارة المالية المركزية بالكامل لشرطة عمان السلطانية.</p> <p>العميد/ جمال حاصل على شهادة البكالوريوس في المحاسبة.</p>

<p>5. Ms. Khaula Hamood Al Harthi</p> <p>Ms. Khaula Hamood Al Harthi is a current member in the Board and the Audit, Compliance and Risk Committee of Ominvest.</p> <p>Ms. Khaula is the Chief Executive Officer of Injaz Oman and a pioneering businesswoman with 15 years of corporate work experience. Ms. Khaula is a member of 'Sharaka' and sits on several Boards including, Oman International Exhibition Center, National Bank of Oman's GCC fund and the Royal Academy of Management.</p> <p>Ms. Khaula holds a Bachelor Degree in Business Management from Al Yarmouk University in Jordan.</p>	<p>٥. الفاضلة/ خولة بنت حمود الحارثية</p> <p>تشغل حالياً الفاضلة/ خولة بنت حمود الحارثية منصب عضو مجلس الإدارة وعضو لجنة التدقيق والالتزام والمخاطر في أومينفست.</p> <p>وتشغل أيضاً الفاضلة/ خولة منصب الرئيس التنفيذي لمؤسسة إنجاز عمان، وهي شخصية بارزة في مجال الأعمال وتتمتع بخبرة تتجاوز ١٥ عام. وهي عضو في "شراكة" وفي عدة لجان وأبرزها مركز عمان الدولي للمعارض، ومجلس إدارة الصندوق الخليجي للبنك الوطني العماني، ومجلس إدارة الأكاديمية السلطانية للإدارة.</p> <p>تحمل الفاضلة/ خولة شهادة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة اليرموك في المملكة الأردنية الهاشمية.</p>
<p>6. Mr. Hamad Mohammad Al Wahaibi</p> <p>Mr. Hamad Mohammad Al Wahaibi is a Director in the National Bank of Oman, Renaissance Services SAOG, and Oman Flour Mills SAOG.</p> <p>Mr. Hamad is the General Manager of investment with the Ministry of Defence Pension Fund.</p> <p>Mr. Hamad has more than 20 years of experience in areas of investment, assets management, business development and financial sector.</p> <p>Mr. Hamad holds a Master of Business Administration Degree, specializing in Finance. He is a Chartered Financial Analyst (CFA) charter holder, Chartered Alternative Investment Analyst (CAIA) charter holder, and has a Certificate in Investment Performance Measurement (CIPM).</p>	<p>٦. الفاضل/ حمد بن محمد الوهبي</p> <p>الفاضل/ حمد بن محمد الوهبي عضو مجالس إدارة البنك الوطني العماني ش.م.ع.ع، وشركة النهضة للخدمات ش.م.ع.ع، وشركة مطاحن عمان ش.م.ع.ع.</p> <p>ويشغل الفاضل/ حمد منصب المدير العام للاستثمار في صندوق تقاعد وزارة الدفاع.</p> <p>يملك الفاضل/ حمد خبرة عملية تمتد لأكثر من ٢٠ عاماً في مجال الاستثمار، وإدارة الأصول، وتطوير الأعمال والقطاع المالي.</p> <p>حاصل الفاضل/ حمد على درجة الماجستير في إدارة الأعمال، تخصص المالية، بالإضافة إلى شهادة محلل مالي معتمد (CFA) وشهادة محلل استثمارات بديلة (CAIA) وشهادة في قياس أداء الاستثمار (CIPM).</p>
<p>7. Ms. Najat Ali Al-Lawati</p> <p>Ms. Najat Ali Al-Lawati is a current member in the Board, and the Nomination, Remuneration and Executive Committee of Ominvest. Ms. Najat also currently holds the position General Manager of Finance and Investment Performance Monitoring at the Social Protection Fund.</p>	<p>٧. الفاضلة/ نجاة بنت علي اللواتية</p> <p>تشغل حالياً الفاضلة/ نجاة بنت علي اللواتية منصب عضو مجلس الإدارة، وعضو في لجنة الترشيحات والمكافآت والتنفيذية في أومينفست. كما تشغل حالياً منصب المدير العام المالية ومتابعة الأداء الاستثماري في صندوق الحماية الاجتماعية.</p>

<p>Ms. Najat has over 27 years of hands-on experience in Pension Funds, Investment, Internal Audit, Human Resources, Information Technology, Statistics, and Financial Accounting.</p> <p>Ms. Najat holds a Bachelor of Commerce Degree in Accounting from the University of Jordan</p>	<p>ولدى الفاضلة/ نجات خبرة واسعة تفوق ٢٧ عاماً في صناديق التقاعد وفي مجالات والاستثمار والتدقيق الداخلي والموارد البشرية وتكنولوجيا المعلومات والإحصاء والمحاسبة المالية.</p> <p>الفاضلة/ نجات حاصلة على شهادة بكالوريوس التجارة في المحاسبة من الجامعة الأردنية.</p>
<p>8. <u>Dr. Rashid Ali Al Balushi</u></p> <p>Dr. Rashid Ali Al Balushi is a current member in the Board and Audit, Compliance and Risk Committee of Ominvest, and the Group Chief Investment Officer at the Zubair Corporation.</p> <p>Dr. Rashid has 29 years of practical experience in engineering, construction management, investment & financial management of strategic projects and development of companies. Dr. Rashid has held senior positions in various organizations in public and private sector companies, such as Iskan Oman Investment Company SAOC, Oman Investment Corporation, Omantel SAOG. His Career started back in 1994 at Muscat Municipality as Structure Engineer then moved up to Director of Projects & Maintenance. His career began in 1994 at Muscat Municipality as a structural Engineer then he moved to Director of Projects and Maintenance.</p> <p>Dr. Rashid has founded many companies, including, ABQ education group – specializing in K-12 schools' education in the Sultanate of Oman.</p> <p>Dr. Rashid holds a Bachelor of Science in Civil Engineering from the University of Louisiana (US), a master's degree in construction management and a Doctorate in Strategic Project Management from the UK. He is also a Professional Project Manager certified by the Project Management Institute. He attended many leadership, financial and management courses at INSEAD, London Business School, Imperial College, Harvard & Wharton.</p>	<p>٨. <u>الدكتور راشد بن علي البلوشي</u></p> <p>يشغل حالياً د. راشد علي البلوشي منصب عضو مجلس الإدارة، وعضو لجنة التدقيق والالتزام والمخاطر في أومينفست، والرئيس التنفيذي للاستثمار في مجموعة الزبير.</p> <p>د. راشد لديه ٢٩ عاماً من الخبرة العملية في الهندسة وإدارة البناء وإدارة الاستثمار والمالية للمشاريع الاستراتيجية وتطوير الشركات. لقد شغل د. راشد مناصب كبيرة في مختلف المنظمات في شركات القطاع العام والخاص، مثل شركة إسكان للاستثمار ش.م.ع.م، مؤسسة عُمان للاستثمار ش.م.ع.م، وعماتل ش.م.ع.ع. بدأت مسيرته المهنية في عام ١٩٩٤م في بلدية مسقط كمهندس هيكل ثم ارتقى إلى مدير المشاريع والصيانة.</p> <p>أسس د. راشد العديد من الشركات، بما في ذلك مجموعة ABQ التعليمية - المتخصصة في تعليم المدارس من الصف الروضة إلى الصف الثاني عشر في سلطنة عُمان.</p> <p>يحمل د. راشد درجة البكالوريوس في الهندسة المدنية من جامعة لويزيانا (الولايات المتحدة)، ودرجة الماجستير في إدارة البناء ودكتوراه في إدارة المشاريع الاستراتيجية من المملكة المتحدة. كما أنه مدير مشاريع محترف معتمد من معهد إدارة المشاريع. حضر العديد من الدورات في القيادة والمالية والإدارة في إنسياد، ومدرسة لندن للأعمال، وكلية إمبريال، وجامعة هارفارد وجامعة وارتنون.</p>

<p>9. Mr. Muhammad Husam Al Zubair</p> <p>Mr. Muhammad Husam Al Zubair is a current member in the Board and the Nomination, Remuneration and Executive Committee of Ominvest. Mr. Muhammad is also a Director at National Finance Company.</p> <p>Mr. Muhammad is an investment professional at East Lane Partners, a regional private equity investment manager working on transactions in several sectors such as healthcare, industrials, and technology.</p> <p>Prior to joining the firm, Muhammad was an Analyst in the Private Equity team at NBK Capital Partners. He worked on transactions in the Middle East and North Africa region in healthcare, food and beverage, and technology businesses.</p> <p>Prior to joining NBK Capital Partners in 2018, Muhammad worked as an Analyst at the Abraaj Group in the Middle East Private Equity team based in Dubai, where he focused on the education and healthcare sectors and the Credit team based in London, where he worked on transactions in the oil and gas and telecom sectors.</p> <p>Mr. Muhammad holds a Bachelor Degree in Business Administration with a concentration in Accounting and a minor in Economics from Northeastern University in Boston.</p>	<p>٩. الفاضل/ محمد بن حسام الزبير</p> <p>يشغل حالياً الفاضل/ محمد بن حسام الزبير منصب عضو مجلس الإدارة، وعضو لجنة الترشيحات والمكافآت والتنفيذية في أومينفست. وهو عضو بمجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل.</p> <p>الفاضل/ محمد محلل استثماري في شركة إيست لين بارتنرز، التي تعمل في إدارة استثمارات صناديق الأسهم الخاصة وتتركز على الاستثمارات في مجالات الزراعة الصحية والصناعات والتكنولوجيا.</p> <p>قبل الانضمام إلى شركة إيست لين بارتنرز، كان الفاضل/ محمد محطلاً في فريق الأسهم الخاصة في شركة إن.بي.كيه كابيتال بارتنرز. عمل على صفقات في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا في قطاعات الرعاية الصحية، والأغذية والمشروبات، والتكنولوجيا.</p> <p>قبل الانضمام إلى شركة إن.بي.كيه كابيتال بارتنرز في عام ٢٠١٨م، عمل محمد كمحلل في مجموعة أبراج لصناديق الأسهم الخاصة في الشرق الأوسط يقع مقرها في دبي، حيث كان يركز على قطاعات التعليم والرعاية الصحية، وفريق الائتمان المقر في لندن، حيث عمل على صفقات في قطاعات النفط والغاز والاتصالات.</p> <p>تخرج الفاضل/ محمد من جامعة نورث إيسترن في بوسطن بدرجة البكالوريوس في إدارة الأعمال والاقتصاد.</p>
---	--



AbdulAziz Al Balushi
Group Chief Executive Officer

عبدالعزیز البلوشي
الرئيس التنفيذي للمجموعة

